
Zápis ze schůze představenstva BDV konané 5.2.2018 

 
 
Přítomni:  Havlík, Dousek, Macháček, Svoboda 

Hrabal, Richter – KK 
 

 

1. Představenstvo BD v průběhu měsíce ledna obdrželo aktuální dokumentaci 

k vedení nové optické kabelové sítě na Sídlišti Košík. Jednáním s prováděcí 

firmou Bohemiatel, s.r.o. byly navrženy některé úpravy, které byly do projektu 

zapracovány. Kabelová sít by měla vzniknout do 2 let. Představenstvo BD dalo 

předběžný souhlas se vstupem sítě do svých objektů, jako konkurenční síti 

UPC.  

 

2. Představenstvo řešilo vyúčtování služeb za rok 2017 a připravilo podklady 

společnosti VUSTE pro vyúčtování. 

 

 

Pravidelné konzultační časy pro všechny členy BDV jsou v pondělí  
ve 20.00 - 20.10, příp. déle v konzultační místnosti MANDL 1077/6. 
 
Příští pravidelná schůze představenstva BD je v pondělí  5.3.2018 ve 20.00 hodin. 
 

Zapsal: Macháček 
 

Sledujte i webové stránky Družstva na www.bdchudenicka.cz 


